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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen támogatásokra pályázhat egy kétlépcs ős zöldség-gyümölcs
értékesítést folytató Kft?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Képviselői fogadóórámon az alábbi ügyben fordultak hozzám .
Egy nemrég bejegyzett Kft . olyan zöldséges boltot nyit a közeljöv őben,

amelyben kétlépcsős értékesítési módon, tehát közvetlenül a hazai termel őtő l
származó termékeket, elsősorban zöldséget és gyümölcsöt kíván árusítani .

Ez a fajta értékesítési mód el őnyös mind a termel ők, mind az értékesítők,
végső soron pedig a fogyasztók számára is, hiszen a felvásárló kiiktatásáva l
jóval kedvezőbb árrésekkel lehet folytatni az értékesítést .

Meglátásom szerint a Földművelésügyi és Vidékfejlesztés i
Minisztériumnak felelőssége van aziránt, hogy ez a fent említett kereskedelmi
elképzelés minél szélesebb körben, minél több gazdálkodót bevonva
működhessen. Ehhez azonban központi források bevonása szükséges .

Kérdezem tehát Miniszter urat : milyen támogatásokra pályázhat egy kétlépcsős
zöldség-gyümölcs értékesítést folytató Kft?

Várom válaszát !

Budapest, 2009. december 1 .
Balogh ózsef
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